
Zhpisnica
z dvandsteho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva v Radoli

konan6ho dila 13, 06. 2016 od 17.00 hod. na Obecnom rlrade v Radoli

Pritomni:
Ing. Anton Tkridik, starosta obce

Poslanci : Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur, Ing. Peter Kubik, lng. Jozef

MacriS, Ing. Erniiia Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtov6.

ial5i pritomni: Bc. Katarina Ad6mkov6, hlavnri kontrol6rka obce, Alena Franekovd,

zapisovatelka.
Mgr. Vladimir Hromridka, riaditel ZS s M3, Radol'a 326, Mgr. Eva Pij6kovrl
Prezendn6 listina tvori prilohu t. 1.

N6vrh programu rokovania obecndho zastupitel'stva uvedenli v pozv6nke:

1. Otvorenie
2. Schv6lenie programuzastupitelstva
3. Urdenie n6whovej komisie, overovatelov zripisnice
4. Kontrola uzneseni
5. Prerokovaaie rozSirenia kapacity materskej Skoly
6. Dodatok d. 8 k VZN C 212008 o urdeni qi5ky prispevku na diastodnri rihradu niikladov

v Skolich a Skolskfch zariadeniach v zriad'ovatetskej p6sobnosti Obce Radol'a
7. Sprdva nezivisleho auditora pre Obecnd zastupitel'stvo obce Radol'a
8. Pren6jom plochy dasti pozemku pre prev6dzku Kademicwa
9. Motorove vozidli obecn6ho uradu
10. Pren6jom budor.y v Sportovom are6li v Riekach
l l,Informdcia o Ziadosti Okesn6ho stdu Zilina o zabezpeleni volieb prisediaceho

Okesn6ho sfdu Zilina
12. R6zne
13. Diskusia
14. ZAver

K bodu I
Zasadnutie Obecndho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tkiiik, starosta obce.

Privital vietklfch pritomnlich. Starosta obce kon5tatoval, Ze podet pritomnfch poslancov je
sedem a zasadnutie obecndho zastupitel'stva je uznil5ania schopne. Nepritomni: ISuboS Supol,
Jrin Sustek.

K bodu 2
Po obozn6meni s jednotlivjmi bodrni programu uvedeneho v pozv6nke, starosta obce vyzval
pritomnjrch o ndvrhy na doplnenie bodov programu. Starosta obce navrhuje doplnit' program o

Pl6n kontrolnlfch iianosti hlavnej kontrol6rky pre Obec Radol'a na 2. polrok 2016 ako bod 9

a Rozpoitovd opatrenie doplnit'pred bod R6zne. Zo strany poslancov neboli podand d alSie

dopliujfice n6vrhy.
Hlasovanie:
za'.7 (lng. Viera Andelord, Ing. Jural Junik, Ing. Ivan Koc r, Ing. Peter Kubik, Ing. Jo:ef
Mac i, Ing. Emilia Meriaiovd, Ing. Andrea Schmidlovd)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Obecnd zastupitelstvo hlasovanim schv61ilo doplnenli progmm, ktoqim sa bude riadit
rokovanie obecn6ho zastupitelstva.



I
K bodu 3
Urdenie ndvrhovej konisie a overovatel'ov ziipisnice:
Nrivrhovf komisia v zloLeni: Ing. Andrea Schmidtovd, Ing. Ivan Kocur
Overovatelia zapisnice v zloZeni: Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macu5
Hlasovanie:
za:7 (lng. Itiera Andelovri, Ing. Jurq Jan[k, /ng. Ivan Koc r, Ing. Peter Kubik, Ing. ,Iozef
Maciti, lng. Emilia Meriaiovd, lng. Andrea Schmkltovd)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (ltlctsovalo 7 poslancov)
Starosta obce konstatoval, Ze n6vrhov6 komisia a overovatelia z6pisnice boli schv6leni.

K bodu 4

Starosta obce preiital uznesenia zo zasadnutia obecndho zastupitel'stva zo dila 18.04.2016.
lnformoval o ich plneni po jednotlivlich bodoch. Uznesenie likajtce sa ciest budri v rieleni
podla vysledku dnein6ho rokovania. VSet$ uznesenia boli splnen6. Zo strany poslancov
neboli Ziadne d al5ie dopliuj{ce otiizky ku kontrole uznesenia.

K bodu 5
Starosta obce obozn6mil pritomnli ch so iiadost'ou Zikladnel Skoly s materskou Skolou, Radofa
326, ktorou iiada o stanovisko k zmene kapacity materskej Skoly pre Skolskli' rok 201612017 .

Zdujem rodidov o umiestnenie deti vo veku od troch rokov veku prevyluje moinosti kapacity
zariadenia. Okrem organizadnfch zmien by bola aj finandn6 uprava rozpodtu obce v kapitole
origindlnych kompetencii v tomto kalenddmom roku a zohlhdneme skutodnosti v rozpodte na

rok 2017 . V prilohe Ziadosti sir uveden6 predpokladand finandn6 niiklady rozlirenia kapacity
dasti ZS s MS a to o triedu MS. (Ziadost's jednou prilohou tvori prilohu d. 2)
Starosta zaslal poslancom elektronickou poitou anallizu ,,probl6movej situ6cie" srivisiacej
s uqriestiovanim deti do predikolsk6ho zariadenia, ktordje srldast'ou ZS s MS v Radoli
(MateririLl tvori prilohu d. 3). Spdsob rie5enia a bilanciu finandnej situAcie starosta podrobne
opisal:
- Obecne zastupitel'stvo pre nedostatok finandnfch zdrojov Ziadost' zamietne a odvol6 sa na

rerilne podty deti v obci ato, Ze stav v Radoli je omnoho priaznivej3i ako niekde inde,
nakol'ko dotriciu na roz5irenie MS z projektov, ktordje moZnd poddvat'ndm nikto neprideli,
pretoie ani demografickli' vfvoj nepoukazuje na to, Ze by poiet miest v materskej Skole bol
niiSi ako podet deti, ktord by mali nastripit'na pred3kolskir vfchovu.

- MoZnost', kde prispeje kaZij ridastnik, ktoqi chce zqi5it'kapacitu MS
Za umiestnenie deti v sukromnich predlkols[ich zariadeniach sa podi'a rnojich zisteni plati
diastka od 340 do 380 € mesadne. Tyka sa to najmii deti, ktor6 nedovfSili k 1.9. 3 roky a platia
tirto sumu po cel1i' Skolshj rok.
St6t pri umiestneni diet'at'a do sukrornndho zariadenia prepliica 280 € / mesiac na ziiklade
potvrdeni o irhrade. Ak rodid nechce dokladovat', m6Ze poberat'203,20 €aje na iom ako
tieto finandn6 prostriedky vyuZije. Ak by chcel brat' rodid prispevok na umiestnenie
v obecnej materskej 5kole, tak je to 80 €, Vzhl'adom na to Le 203,20 je viac ako 80, taklito
prispevok si nikto nevybavuje

Ak sa obec rozhodne zriadit pracovisko MS, zamerand na pred5koftikov, v budove ZS Pod
Moknjm na 1. poschodi nad Skolskou kuchyflou,
- bude potrebn6 zafinancovat' jednorazovo adaptriciu priestorov a ndkup zariadenia

(vybudovanie steny zo sadrokart6nu alebo p6robet6nu, osadenie dveri, qimena WC mis za

niZSie, koberec, lehritka, vymalbvanie priestorov. ). Moin6 nriklady od 1000 do 5000 €)
- pravidelne financovat' mzdove a prev6dzkovd n6klady. Mzdovd ndklady na 2 uditelky

vditane odvodov podla kvalifikacie sir pribliine 2000 €/ mesiac t. j. 24 000 € / rok. DalSi
nikiad sir sirvisiace naklady ako stravn6, Skolenia, revizie, distiace prostriedky cca 2000
€/rodne. Rodneje potrebn6 poditaf so sumou 26 000 € Podinajtc rokom 2017 . ..

V roku 2016 by sme okrem jednorazoqich n6kladov museli zafinancovat'4 mesiace prev6dzky
a to rnzdy, stravn4, pracol'ne obledenie, energie - odhadom 8 550,- €



Upozoriujem a.i na fakt, Ze 5kolsk6 odbory vyitrajkovali to, Ze musime uditelbv prijimat' do
zamestnania aZ do 31.8. nasiedujuceho roku a to aj napriek tomu, Ze ich v lete nepotrebujeme.
Odkial na to cel6 vziat' aktomu pravidelne ...Podl'a udajov zozbieran!,ch k 15.9.2016 nim
rninisterstvo financii zr,"-i 5i finandnli prispevok z podielovfch dani, ktoqf sa viaZe na previidzku
MS. Treba v5ak poditat's t'-im, Ze deti do 3 rokov zaberajri n6kladovo 2 miesta /ak sa o ne stara
uditelka poditajt sa za dve, priestorovo tieZ st to dve miesta,/ Finandnli prinosje v5ak len taky
ako by sme prijali iba jedno dieth. Deficit by ndm kompenzoval zvySenii poplatok vo v'j Ske

200 €/ mesadne podas celeho ikolsk6ho roku za takdto dieth. Podl'a rozpodtov za minule roky
by sme mohli poditat's navyiSenim sumy o kaZd6 dietb v celkovej vyike cca 1500 €/rok.
Vlipodet je pribliZnf , nakolko v r6mci rozpoitu ndm podl'a z6konavychddzalo, Le mime dilat
70 000 € za rok na47 deti z toho vych6dza teto suma. My sme v5ak d6vali na sarnostatnri MS
80 000 € lto ui je 1700 € za rok/ . V tomto roku sme na origin6lne kornpetencie ako celok
sjed6liou a druZinou rezervovali 142 000 €.
Mdieme poditat' so sumou 125 - 1 50 € na diet'a za mesiac na prevddzku MS * prosim
o zhovievavost' pri spiitnom posudzovani tohto disla v janudri 2017 ... neviem akf bude rerilny
v.iber dani v SR a konednf rlipodet robi ministerstvo financii. Financie dostaneme za navyien6
deti aZ v decembri 201 6.

V roku 2017 uZ budeme mat'daiovri progn6zu zohl'adiuj fcu viidliu 5k6lk-u.
Z6kladnj m predpokladom na rozSirenie kapacity MS je particip6cia rodidov deti, ktor6 nemajri
3 roky /je to sluZba naqr5e kv61i nim a mali by ju zaplatit'- jej potrebu oddvodriuju drn, 2e

neostanri pri det'och lebo m6Zu zarihat, takZe by sme nemali rrat'Z'iadny probl6m s dm, aby
na sluibu aspoi 6iastodne prispeli - finandnd riziko pripadndho zleho qjrpodtu n6kladov a
prijmov aj tak nesie obec/ z prispevku, ktoqi poberaji im e5te aj tak p6r drobnjch ostane.
Neviem predvidat' sprdvanie sa rodidov, po zmene poplatku za MS. Nedokriiem prorokovat',
kto chce a potrebuje 5k6lku pre svoje diet'a a Lto iba Spekuluje ako by mohol odioZit' svoje
diet'a a vytvorit' si das na pestovanie svojich konidkov ...

Zbilancujem fin. potrebu a prijem
Prijem
Naqi5enie kapacity o 10 deti t. j. nech to je 125 €/mesiac x 10 tj. 1250 €/mesiac x 12

t.j. 15 000 €/rok.
Doplatok v zmysle zvjrSenjch nrikladov pre 6 deti do 3 rokov veku t.j. 6 x 200 € t.j. 1200 € /
mesiac /ale iba 10 mesiacov v roku teda 12 000 €.

15 000 + 12 000 € je spolu 27 000 €.
Potrebaje 26 000 €.

Sumy nevieme dnes prorokovat', ale ak zadotujeme adapt6ciu priestorov v ZS tak by sme
prevddzku mohli zvldLdat' - z podielovlfch dani a prispevkov od rodidov ju dok6Zeme
zabezpetit. Podmienkou v5ak je, aby sme mali podty deti, s ktoqimi kalkulujerne. Odmietam
dlhodobo dotovat' nadStandardnf starostlivost'z inych kapitol. S radostbu viak pomdZem, ak
si to, Ze ide o naditandard uznajri aj rodidia a presunu viid5inu doticie, ktoru dost6vaj ir na
starostlivost' o diet'a tomu, kto im tri starostlivost' bude vykon6vat'. Nid nie je zadaflno, a nalou
povinnost'ou je zabezpetit najmii dostatok miest pre predlkoklkov, tie mrime.
Priiedninov6 prev6dzka MS by od roku 2017 mohla byt ui v are6li Pod Mok4fm, aby sa

nemusela prevriZat' strava - samozrejme, musime si to dohodnft' s hygienou. Ak to bude rnoZnd
z hl'adiska hygieny /podty deti a sp6nok /, tak by bolo nezmyselne prev6dzkovat' dva objekty
sfdasne.

Starosta obce dal hlasovat'za moZnost' \,ystripit' Mgr. Vladimirovi Flrom6dkovi, riaditel'ovi ZS
s MS, Radolla 326 k tomuto bodu programu.
Hlasovanie:
za:7 (lng. Viera Andelovd, lng. Jural Janik, Ing. Ivan Koczir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macili, Ing,. Emilia Meriaiot,d, Ing. Andrea Schmidtovd)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)



Mgr. Vladimir Hromddka, riaditet ZS s M5, Radol'a 326 - Liadost o stanovisko k zmene

kapacity materskej Skoly bola podanri po zaevidovani vietklich Ziadosti o prijatie deti. Konedn!
stav uvolni sa 11 r-niest v materskej 5kole. Podty nevieme predvidat, koiko deti bude mat'

odloZenie n6stupu plnenia povinnej Skolskej dochddzky. Priestory v z6kladnej Skole nad

Skolskou jediliou po stavebnlich riprav6ch (priedky, toalety, skrinky,...) by vyhovovali
podmienkam pre vytvorenie oddelenia pre predikoLikov. Odhaduje nrlklady pribliZne 4000 Eur.

Zt"y(en€ by boli mzdov6 ndklady na diastodny fviizok na origindlne kompetencie, skl't6 st
zv,-iSene nriklady na valoizitciu miezd pedagogicklich a nepedagogic\ich zamestnancov od

septembra a d al3ie odjanuiira nasledujuceho roku. Pred5kokik m6 zo z6kona miesto v Skolskom

obvode. Odklady povinnej Skolskej dochridzky blokujir miesto pre nov.jch Ziakov. Ak rozSirime

oddelenie pre matersku 5kolu, musi sa upravit' aj organizdcia v materskej Skole a Skolskom

klube.
Diskusia k bodu programu 5.

Ing. Juraj Janik - ak by bola vltvoren6 1 trieda deti do troch rokov, rnali by byt'tri uditelky.
Mgr. Fkomddka - mlad5ich deti je 6. Ak by sa vytvoril priestor v zdkladnej 5kole, v materskej

Skole bude priestor pre prijatie deti do troch rokov.

Ing. Andrea Schmidtovd -je za rozSirenie kapacity materskej Skoly ako dlenka Rady 3koly. Ak
schv6iime poplatok 200 Eur, mamibky odstfpia, za poplatok 200 Eur chcir, aby mohli
navstevovat' aj deti z plienkami.
Mgr. Vladimir Hromidka - prihl65ka obsahuje aj prehlisenie o hygienich.ich niirlzkoch. Do
septembra sa situAcia m6ze zmenit' a diet'a nemusi nastupit'. Jedna iiadost' nebola v poriadku,
na tri iiadosti musime vydat' rozhodnutie do 15. jtna.
Ing. Peter Kubik podl'a prepoitov sa jednri 3 alebo 4 deti. Podl'a zryienjch n6kladov. To, Ze

slirbia teraz, do septembra m6Ze byf zmena.

Ing. Emilia Meriadovi - ndklady by sa zqiSili aj na prev6dzku.

Starosta obce - prijem obce z podieloqich dani ry55i nebude aod 1.1.2017 sa zvjrSia

o minim6lne 12Yo n:zdove nriklady. Dieta do troch rokov sa cellf Skolskf rok rdta ako 2 dve

deti. V Skolstveje zlomovy fdaj k 1.9.

Starosta obce dal hlasovat'o udelenie slova Mgr. Eve Pij6kovej, obyvatelke obce.

Hlasovanie:
za:7 (lng. Viera Andelovd, lng. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Mac i, Ing. Emilia ltleriaiovd, Ing. Andrea Schmidtovd)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)

Mgr. Eva Pijrikovd - k navrhovanej vj'5ke poplatku 200 Eur za dieta do troch rokov, di bude

zilir;nhna cely Skolshj rok. Po prepoditani n6kladovje t6to suma o 50 Eur vy55ia. Ak sajedno
takd diet'a r6ta ako dve, je to predsa polovica nrikladov. Obec je z6visl6 od podielolrl-ich dani,

matka ide do pnice, prispieva aj ona do podieloqich dani. Na Rade Skoly sa hovorilo, Ze je
ovel'a viac deti, ktore mali ziiujem o prijatie do 5k6lky. V Zilinskom regi6ne nieje Ziadna 5t6tna

Skdlka s takyrn vysokjm poplatkom.
Pred troma iokmi sme rieiili rozlirenie podtu deti zludenim ZS s MS. Demografickf vj voj bol
predpokladanf inymi dislami.
Mgr. Vladimir Fkom6dka - na Rade Skoly sme rozoberali, dila za pravdu finandnlim
n6kladom, premietnutie nrikladov do dovfienia 3 rokov. Prijem by bol 170 Eur na dieth, nrivrh
je 200 Eur.
Starosta obce - materidl o prepodtoch qj,voj a z roku 2013 bol reiilny v tom obdobi. Nikto nie
je prorok. Podet detije v sudasnom obdobi ta\i, ako uviedol v tabul'ke. Nriklad je re6lny, treba

r6tat' so zvySovanim miezd v Skolstve. Ak nemdme financie, nemdZeme roz5irit' kapacitu.

IderiLlne by bolo mat'materskf 5ko1u v budove z6kiadnej 5ko1y. To nevyrieiime za 2 mesiace.

Ing. Peter Kubik - budova materskej Skoly nie je majetok obce, m6Ze ddj st' k prehodnoteniu

nijmu.
Starosta obce - prev6&ka budovy je n6kladnri aj z energetickdho hl'adiska - nie je zateplena,

vysok6 stropy, mdZeme robit' len drobne irpravy. Je na kane previidzkovania.



Ing. Ivan Kocrir - ak vieme, Ze je takj prispevok a bude aj schvrileny, mal by sa rryuZit'.
Ing. Peter Kubik -je za roziirenie materskej Skoly, z{Sit' kapacitu za predpokladu, Ze sa zaplni
kapacita.

Obecne zastupitelstvo odroduje rozhodnutie o roz5ireni kapacity materskej 5koly na dal5ie
rokovanie obecndho zastupitefstva" ktor6 sa bude konat'27 . jina2016.
Hlasovanie:
za:7 (lng. Viera Andelovlt, Ing. Jurql Janik, Ing. Ivan Koc r, Ing. Peter Kubik, Ing. .Iozef
Macui, Ing. Emilia Meriaiovd, Ing. Andrea Schmidtovd)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalct 7 poslancov)

K bodu 6
Starosta obce navrhuje, aby o Dodatku d. 8 k VZN i,. 212008 o urdeni qi5ky prispevku na

diastodni fhradu n6kladov v Skol6ch a Skolsklich zariadeniach v zriad'ovatel'skej pdsobnosti

Obce Radol'a poslanci rozhodli na rokovani dila27.06.2016.
Hlasovanie:
za:7 (lng. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur, lng. Peter Kubik, Ing. Andrea
Schrnidtov6, I3ubo5 Supol, J6n Sustek)
proti: 0, zdtLali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Obecn6 zastupitelstvo schvrllilo, ie o nrivrhu Dodatku d. 8 k VZN t,. 212008 o urdeni rljr5ky
prispevku na diastodnir rikadu nrikladov v Skol6ch a Skolskyfch zariadeniach v zriad'ovalel'skej
pdsobnosti Obce Radol a rozhodne na d'al5om rokovani Obecndho zastupitefstva v Radoli,
ktore sa bude konat 27.06.2016.

K bodu 7
Starosta obce predloZil poslancom Spr6vu nezrivisl6ho auditora pre Obecn6 zastupitel'stvo obce

Radoi'a, ktorir zaslala Ing. Darina Palatick6, auditorka obce.

Obecne zastupitelstvo berie na vedomie Spr6r,u nez6visl6ho auditora pre Obecn6 zastupitel'stvo
obce Radol'a

K bodu 8

Starosta obce predloZil Ziadost' Denisy Pijrikovej - KADERNiCTVO DENISA, 9. mdja
1176117,024 04 Kysuckd Nov6 Mesto o predlZenie ndjornnej zmhwy za fdelom poskl.tovanra

kadernickych sluiieb. Doteraz uzatvorend niijornnii zrrluva bola na dobu urditu na 10 rokov do
3l 03 2016

Hlasovanie:
za:7 (Ing. Viera Andelov/t, Ing. Jural ,lan{k, Ing. Ivan Koc r, Ing. Peter Kuhik, Ing- Jozef
Macili, Ing. limilia Meriaiov[t, Ing. Andrea Schmidtovd)
proti: 0, zdrLali sa 0 (hlawvalo 7 poslancov)
Obecn6 zastupitel'swo schval'uje prediZenie zmluv-v o dodasnom uZivani dasti pozemku d.

175110 v k. u. Radofa o qimere "114 m2 na dobu neurditri s 3 mesadnou vjpovednou lehotou.
Od 1. 4. 2016 obecnd zastupitel'stvo schvaluje cenu nrijomneho 180 Eur na rok, cena ndjrnu
bude kaZdorodne prehodnocovanri obecnym zastupitelstvom k 3 1 12

K bodu 9
Hlavnii konffol6rka obce Bc. Katarina Adifunkovd predloZila poslancom v zmysle ziikona SNR.
d, 369/1990 Zb. o obecnom niadeni v zneni neskoriich zmien PLiLn kontrolnlich dinnosti
hlavnej kontrol6rky pre Obec Radol'a na 2. polrok 2016.



Hlasovanie:
za:7 (lng. Viera Andelovd, Ing Juraj Janik, Ing. Ivan Kocrtr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
It4ac i, Ing. Emilia Meriucovd, Ing. Andrea Schmidtovd)
proti: 0, zdrtai sa 0 thlosovalo 7 poslancov)
Obecnd zastupitelstvo schval'uje Pl6n kontrolnlich iinnosti hlavnej kontrol6rky pre Obec

Radol'a na 2. polrok 2016"

K bodu 10
Starosta obce informoval poslancov o nevyhovujfrcom stave rnotoroqich vozidiel obecneho

uradu. Osobne vozidlo Fabia nieje sp6sobi16 na dlhiiejazdy. Celkovii gener6lka by prevy5ovala

hodnotu vozidla. Na rozvoz obedov po obci postaduje.

Ing. Peter Kubik - pre verejn6 obstarrivanie musime urdit'cenor{ limit a podmienky.

Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje nakup sluiobn6ho vozidla obecndho uladu v sume 14 000 Eur,

akottricia 10%, havari-in6 poistenie v sume do 400 Eur.

Hlasovanie:
za 7 (lng. Viera Andelovd, lng. Juraj Janfk, Ing. ]van Koc r, Ing. Peter Kubik, lng. ,Iozef
Mactii, Ing. Emilia Meriaiovti, Ing. Andrea Schmidtovd)
proti: 0, zdrZali sa: 0 ftlasovalo 7 poslancov)

K bodu 11

Starosta obce upozomil poslancov, ie nrijomny vzlah na prendjom priestorov vbudove
v Riekach je uzatvoreni do konca roku 2016. Cena n6jomn6ho bola upravovan6. Posledn6
uprava bola na 200 Eur mesadne. Platnost' zrnluly upll,nie 31.12.2016. Tento termin sa bliZi
a treba si premysliet' d'als( postup:
- di uprednostnime stabilitu a istotu sfdasneho stavu, ktorJi dobre pozniime,
- alebo si budeme hfadat' potenci6lny maxim6lny prijem s rizikom nov6ho,

nepredvidatelheho n6j omcu.
Ak sa rozhodneme pre druhri moZnost', je potrebn6 zodpovedne pripravit sut'aZ, do si

vyZaduje das.

Obecn6 zastupitefstvo berie fla vedomie inlorm6cie o sudasnom stave n6jmu budovy na ihrisku
v Riekach.

K bodu 12

Predmetorn rokovania je 2iadost' Okresndho sridu Lilina o zabezpedenie volieb prisediacich
Okresneho sudu Zilina v zmysle zrikona d. 28512000 Z. z. o sudcoch a prisediacich v platnom
zneni, na obdobie rokov 2016 - 2020. Prisediaci budri zasadat'1en v trestnych senitoch.
Prisediaceho voli obecne zastupitel'stvo v obvode prisluindho sirdu. Starosta obce vyzval
o predloienie ndvrhov kandiddtov. Vol'ba by sa mala vykonat' do 15. septembra 201 6.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Ziadost' Okresneho sridu Zilina o zabezpedenie volieb
prisediacich Okresneho srdu Zilina v zmysle zAkona E. 28512000 Z- z. o sudcoch a prisediacich
v platnom zneni, na obdobie rokov 2016 - 2020.

K bodu 13
- Starosta informoval o pripravovanjch iportov,.ich a kultrimych podujatiach v obci. Pl'acovy

tumaj sa bude konat'25. jina 2016. Jannok sa bude konat' na sviatok sv. Cyrila a Metoda 5.
jila v priestoroch kaStiel'a. V programe vysttpi spev6k Pavol Harnel a Divadlo na hojdadke.

- Prin lludovit Hoch, zashiZilf dlen DPO SR, poZiadal o finandnj, prispevok 300 € na rydanie
kniinej publikdcie o hasidoch z okresu Kysuck6 Nove Mesto.
Pre nedostatok finandnlTch prostriedkov obec nemdZe uvedenf prispevok poskytnirt'.



- Centrum soci6lnych sluZieb Fant6zia, Belansk6ho 1218, Kysuckd Nov6 Mesto poZiadalo
o informadnri spolupriicu o bezplatnom socidlnom poradenstve pre klientov v nepriaznivej
soci6lnej situecii.

- Mgr. Ivana Gregov6 poZiadala o jednoriiaovri diivku sociiilnej pomoci.
Hlavnri kontrol6rka obce upozornila na moZnosti poskytovania socirilnej pomoci.
Obecne zastupitel'stvo odporuda obecndmu iradu zistit'moZnosti poskytnutia socidlnej
vlipomoci udel a vf Sku v termine do 27. 06.2016.

- Ing. Andrea Schmidtovd - upozornila na lysokir triivu popri ceste na ulici Na L[ke.
Starosta obce - zamestnanci, ktori vykoniivaju t[ito iinnost' nestihajil vietko vykosit'.
V tomto obdobi musia venoval zl"jSent pozomost' prevaZne verejnlim priestranstviim okolo
Skoly, 5k6lky, na cintorinoch. Tr6va vefmi ry;chlo rastie. Niektoriim pracovnikom
zamestnanfm cez irad. pr6ce kondi pracovnd znluva a berf si zostdvajrice dni dovolenll.
Od zadiatku jrila budir pracovat' ui 1en dvaja. Urobime to do najskdr.

- Ing. Viera Andelovii dostala podnet od obdanov, Ze rodina Zuborovii (nad ihriskom) sype
odpad v blizkosti odpadovej rury- IIrozi upchatie a nrislednd vltopenie okolidch domov.

- Ing. ivan Kocfr , upozoriuje na rozkopanu ceslu, bolo by dobre zaasfa.ltovat'.
- lng. Juraj Janik - zrikon o odpadoch by mal rielit' problematiku kompostovania a zberu

kuchynsk6ho odpadu.
- Starosta obce - podali sme projekt, dakrime na jeho schvdlenie, nasledovat'bude verejnd

obstar6vanie, vitzva je stiile otvorend, kjm sa neryderpaj rr kapacity. Rieiime verejn6
obstariivanie aj na zber komr"rniilneho odpadu, Projekt na kompostery bol opakovane
podevani. Zo zikona si zriadend tzv. opr6vnend osoby od 1. jrila.

K bodu 14
V5etky body schv6lendho programu zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Radoli boli
prerokovand. Nikto z pritomnych poslancov nemal Ziadne pripomienky. Starosta obce ukondil
rokovanie obecn6ho zastupitefsn," D^,rr.1val pritomnim za idasl. ias ukondenia rokovania
o 20,30 h.

Zapisala Alena Franekovii . ...

Overovatelia z6pisnice:
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Ing.Anton Tk6dik
starosta obce
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